



DL500

Luminescent lighting

DL500 立式冷光手术无影灯

先进的数字集成电路控制面板

可进行电源开关、亮度调节、副灯检测等操作；具有十段亮度选择及亮度记忆功能；发光二极管亮度指示进度条能直观指示术中所需亮度。

面板上有主灯故障指示灯，提醒手术后及时更换灯泡。

具备宽电压工作特性，市电AC180V-250V范围内工作稳定，抗干扰能力强。

DL500 Stand Operating Light

Advanced digital integrated circuit control board

Switch of power supply, adjustment of brightness, and assistant lamp test may be conducted with the board, which has functions of 10-band brightness selection and brightness memory, and also, there is a progress bar of LED for brightness indication, which may indicate the brightness needed for operation visibly.

There is an indicator for failure of main lamp under the board, which may alert relevant personnel for replacing the bulb in time after operation.

With wide voltage working characteristics, it works reliably within scope of AC180V-250V for municipal power supply, with a strong resistance for interference.



LED200

Stand Operating Light

LED200 立式介入无影灯

可进行亮度、聚光集中调节，照度可达20000lx。能满足介入手术中所需亮度。

具备宽电压工作特性，市电AC180V-250V范围内工作稳定，抗干扰能力强。

LED200 Stand Operating Light

Can adjust illumination, light intensity and focus. Illumination could reach 20000lx, fully meet the requirement of brightness in the surgery.

With wide voltage working characteristics, it works reliably within scope of AC180V-250V for municipal power supply, with a strong resistance for interference.

